
   

Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 4. februar. 

Kl. 17.15 – 19.15 Virtuelt 

 

Medlemmer: 
 
 
 
Til stede: 
 

 

Louise René Petersen, Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, 

Sarah SB, Sarah elev, LST, MN og HSB, Per, Amir, Fedek, 
Zenia, Manal 
 
Julie, Michael, Sarah (elev), Fedek, Sarah (SB), Lisbeth, Martin, 
Per 
 

Drøftelse: 
 
 1) 
 Mobbe-trivselspolitik 

Se bilag. Revideret udgave 
 
Udkastet til ”Arenaskolens mobbepolitik” er stadig ”ude” til 
medarbejdernes input. – Der skal måske indskrives mere ift. 
den digitale del/udfordring samt GP (genoprettende praksis). 
Michael fremsender kommentarer /bemærkninger til Martin 
og videre til medarb. – Derefter tilbage til SB og efterflg.  
godkendelse. 
 

Orientering 
 
2)  
Avis / Årshjul  

Næste skridt 
 
Der forestår fortsat lidt mere ”snak” mellem Michael, Martin 
og Hanne.  
Mange følger med i skolens liv på Facebook, men Michael 
ønsker sig noget mere overordnet kommunikation fra bl.a. SB 
(f.eks. årsberetning), og vil i øvrigt gerne sende ”bestilling 
/anmodning” ud om indlæg til ”avisen”.  
Det forventes, at der sagtens kan indkomme input og indlæg 
fra skolen. 
 
Der foreslås 2 årlige udgivelser (forår-efterår). 
 

Drøftelse og beslutningspunkt: 
 
3)  

Kommende spireperiode 

 

Der starter 2 klasser op 1. april. Kommer nok til at foregå 
næsten som sidste år. Planen er dog pt., at der skal laves og 
udsendes film fra hver skole om SFO-hverdagen og opstarten. 
Der er usikkerhed ift. opstartstidpkt. – Bliver det rykket til 
senere (corona)?  Der ventes også på udmelding om SFO-
budget i den sammenhæng. 
 



Orientering: 
 
4)  
Corona 

Bordet rundt tilbagemelding ift. hjemmeundervisning, 
nødpasning mm. 
 
SFO: Det er ”lidt op og ned” med elevfremmøde. ”SFO gør sit 
bedste ang. nødundervisningen om formiddagen”. 
Eleverne: Føler sig stressede og pressede – både ift. 
afleveringer/ lektier – men også vedr. usikkerhed om de 
kommende afgangsprøver. Flere føler sig indespærret…. 
S-klasserne: Kører næsten normal hverdag, dog med en del 
tilpasninger mht. restriktioner. Ca. 60 ud af 80 elever møder 
frem. 
Lærerne: Samarbejder meget – også med gode råd om digi-uv. 
til hinanden. De hører ligeledes, at eleverne generelt har det 
”hårdt”. 
 
Fra mandag 8/2:  
Der åbnes for de yngste elever. Der er dog ekstra skærpede 
restriktioner denne gang pga. eng. variant: ”Mindske 
smittekæder – Bobler - Én klasse sammen – To voksne osv. 
 

5) 
Orientering: 
Økonomi 

Bilag: 
Resultat 2020: Drøftet og taget til efterretning. 
 
Budget 2021 er ikke klar, men vi kan fortælle lidt om vores 
overordnede planer.  

6) Orienteringspunkt: 
 
Meddelelser fra 

• A  formanden  

• B  elevrådet  

• C  ledelsen  

• D  de forældrevalgte 

• E  
medarbejderrepræsentan
terne 

A :  ./. 
B.:  ./. 
C:   ./. 
 
D:  Der blev udtrykt bekymring for børn, der sidder meget helt 

alene i denne tid. 

 

E:  Glæder sig til – og er KLAR til at komme i gang med en mere 
normal skolehverdag 
 
 

Tak til elevrådsrepræsentanter for 
i dag 

 



Orientering: 
7)   

 Personale, herunder 
sygdom, statistik uden 
langtidssyge (MN 10 min.) 

Bilag fremlægges under punktet. 
 
Ingen særlige bemærkninger. Statistikken er taget til 
efterretning med: ”Det ser fint ud”  
 

Orienterings og drøftelsespunkt. 
8)  Eventuelt 

 

Martin og Michael kommer snarest med udspil om tidsplan for 
kommende SB-møder (frem til sommer). 
 
Spørgsmål om kommende valg til SB blev vendt.  
I den anledning vedlægges bilag til dette referat. 
 
___ 
NB.. Husk at udfylde diætsedler. – bekræftelse på mail.  

 
 
 
 


